



De: CRM CRM@CRM.UMontreal.CA
Objet: WINE 2016 - Montréal, 11-14 décembre 2016
Date: 8 décembre 2016 15:20
À: activites@crm.umontreal.ca

La 12e Conférence internationale sur le Web et les aspects économiques de l'internet (WINE 2016) se déroulera à Montréal du 11 au 14 décembre prochain, à l'Hôtel InterContinental.

Les séances plénières suivantes seront ouvertes à l'ensemble de la communauté scientifique.

Lundi 12 décembre, 9h00
Christos Papadimitriou (UC Berkeley)
"Dynamics, Games, and Solution Concepts"

Mardi 13 décembre, 11h00
Rakesh Vohra (University of Pennsylvania)
"Stable Matchings and Scarf's Lemma"

Mercredi 14 décembre, 11h00
Kevin Leyton-Brown, (UBC)
"Modeling Human Play in Games: From Behavioral Economics to Deep Learning"

L'inscription est obligatoire pour les activités restantes présentées dans le cadre de cet événement. il s'agit notamment de 35 conférences et tutoriels donnés par Brendan Lucier (Microsoft Research), Ruta Mehta (Urbana-Champaign), Hu Fu (UBC) et Thomas Kesselheim (Max Planck Institute).

Tous les détails concernant cet événement sont disponibles sur le site web de la conférence:
www.cs.mcgill.ca/~wine2016/index.html

Yang Cai et Adrian Vetta (McGill University)
Coprésidents de la conférence

The 12th Conference on Web and Internet Economics (WINE 2016) begins this Sunday December 11th and ends Wednesday December 14th, at the InterContinental Hotel in downtown Montreal.

The following plenary talks will be open to the general academic community.

Monday December 12th, 9am
Christos Papadimitriou (UC Berkeley)
"Dynamics, Games, and Solution Concepts"

Tuesday December 13th, 11am
Rakesh Vohra (University of Pennsylvania)
"Stable Matchings and Scarf's Lemma"

Wednesday December 14th, 11am
Kevin Leyton-Brown, (UBC)
"Modeling Human Play in Games: From Behavioral Economics to Deep Learning"

Registration, which can be made at the venue, is required for the remaining conference events. These include thirty-five invited talks and tutorials by Brendan Lucier (Microsoft Research), Ruta Mehta (Urbana-Champaign), Hu Fu (UBC) and Thomas Kesselheim (Max Planck Institute).

Full details concerning this event can be found at the conference webpage:

www.cs.mcgill.ca/~wine2016/index.html

Conference Chairs,
Yang Cai and Adrian Vetta (McGill University)

